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Dnr 14KS/0398 Kommunstyrelsen 2014-11-12 § 181 

Strategi för utbyggnad av bredband i Värmdö 
kommun 
 
Kommunstyrelsens beslut 
 

1. Strategin godkänns 

2. Kommundirektören ges i uppdrag att teckna samverkansavtal med ope-

ratörer för att främja utbyggnaden av bredband i kommunen. 
 

Beslutsnivå 

Kommunstyrelsen 

 
Ärendebeskrivning 

Kommunens och nationens mål är att 90 procent av hushållen och företagen 

ska ha tillgång till bredband med minst 100 megabit per sekund till 2020. Re-

dan till 2015 är målet att 40 procent av befolkningen ska ha tillgång till bred-

band. 

 

I förslag till strategi för utbyggnad av bredband framhålls att kommunen, för 

att främja utbyggnaden av bredband, bör delta i planeringen av bredband till i 

första hand landsbygden och även vara öppen för att teckna samverkansavtal 

med operatörer som snabbt medverkar till snabb utbyggnad av bredband och 

samtidigt underlätta utbyggnaden genom olika administrativa insatser. 

 
Handlingar i ärendet 

Strategi för utbyggnad av bredband i Värmdö kommun, KLK 2014-10-29 

 
Yrkanden 

Sandro Wennberg (S) yrkar att ärendet återremitteras för att strategin ska tyd-

liggöra kommunens roll, hur kommunens egna verksamheter ska prioriteras i 

avtalen, hur kommunen säkerställer att det alltid läggs tomrör för fiber i sam-

band med VA-utbyggnad samt en beskrivning av hur bästa möjliga utbud ges 

invånarna och näringslivet. 

 

Peter Frej (M) yrkar avslag på återremissyrkandet och bifall till förslaget att 

strategin godkänns. 

 
Propositioner 

Ordföranden ställer proposition om återremissyrkandet bifalles eller avslås och 

finner att det avslås. 

 

Votering begärs. Följande voteringsproposition uppläses och godkänns: 

 

”Den som avslår Wennbergs återremissyrkande yrkanden röstar ja, den som bi-

faller yrkandet röstar nej. 
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Följande röstar ja: 

 

Marie Bladholm (M), Peter Frej (M), Anders Gullander (FP), Britt Lindmark 

(FP), Stefan Dozzi (KD), Ina Ununger (C), Monica Pettersson (M). 

 

Följande röstar nej: 

 

Annika Andersson Ribbing (S), Sandro Wennberg (S), Mikael Lindström (S), 

Nils-Erik Särnbrink (S), Malin Åberg Aas (MP), Per Vegelow (SD). 

 

Kommunstyrelsen beslutar med sju ja-röster mot sex nej-röster att avslå återre-

missyrkandet. 

 

Ordföranden ställer proposition om förslaget till strategi godkänns och finner 

att det godkänns. 

 
Reservationer och protokollsanteckningar 

S-gruppen lämnar följande reservation: 

 

”Den socialdemokratiska gruppen reserverar sig mot beslutet. Vi yrkade återre-

miss på grund av flera brister i förslaget. Vi yrkade att strategin ska tydliggöra 

kommunens roll, hur kommunernas egna verksamheter ska prioriteras i avta-

len, hur kommunen säkerställer att det alltid läggs tomrör för fiber i samband 

med VA-utbyggnad samt en beskrivning av hur bästa möjliga utbud ges invå-

narna och näringslivet. Vi blev oerhört förvånade när vi vid sittande bord fick 

bekräftat det vi länge har misstänkt: att uppdraget att lägga ned tomrör i sam-

band med VA-utbyggnad inte fullföljs, och det visade sig också att samhälls-

planeringsnämnden inte heller följer upp att det görs.” 

 
Sändlista 

KLG 

Kommunikationsenhet 
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